
Bestyrelsesmøde i Digelaget Ørnene lørdag den 26. oktober 2024 kl. 11 

Dagsorden: 

1. Status på digeprojektet 
- Hvad mangler 
- Hvad er tidshorisonten for de sidste ting 

2. Opfølgning på mødet med END 
3. Regnskab 2024 – status 
4. Regnskab på projektet – status 
5. Kommende projekter 
6. Eventuelt 

Ad 1: 

Vi har dags dato holdt en lille indvielse af diget med en fin tilslutning af grundejere, hvor vi 
fejrede at vores projekt næsten er i mål. Det var et hyggeligt arrangement og mange 
tilkendegivelser på, at diget var blevet rigtigt fint. 

Det der mangler, er et brønddæksel og påfyldning af jord på de ujævnheder der på digekronen. 
Det bliver gjort i det nye år, når vejret er til det. Der mangler ligeledes grus på stikvejen ned til 
dige opgangen. 

Der skal etableres en pullert ved siden ned til diget. Kim og Gorm har ansvaret. 

Ad 2: 

Bestyrelsen har haft møde med Egense Nord Digelag. 

Der var stemning for på sigt at arbejde for sammenlægning af de to digelag. Første step bliver 
en drøftelse med grundejerne på generalforsamlingen i maj om der er stemning for at 
bestyrelsen skal arbejde videre med en sammenlægning.  

Hvis der er stemning for en sammenlægning, så bliver næste step at konkretisere betingelser 
for en sammenlægning. Den endelige stillingsstage til en eventuel sammenlægning bliver 
tidligst på generalforsamlingen i 2026. 

 

Ad 3: 

Det foreløbige regnskab for 2024 viser et overskud på næsten 91.000 kroner. Overskuddet er 
opstået, fordi der ingen vedligehold har været på diget under etablering af dige projektet. 

Ad 4: 



Det foreløbige regnskab på projektet viser et overskud på knap 123.000 kroner. Derfor har 
bestyrelsen i samråd med Aalborg Kommune besluttet at der i 2025 ikke bliver opkrævet 
kontingent. Ved årsskiftet bliver restbeløbet på projektet overført til digelagets konti.  

Det betyder, at der vil være et overskud i digelaget, som vil kunne bruges på at rette 
digekronen af, hvis diget sætter sig yderligere.  

Ad 5: 

Bestyrelsen er meget opmærksom på, at diget ved overgangen til END diget er særlig udsat 
ved dige foden, hvis der kommer højvandstand. Det arbejdes der videre med. 

Ad 6: 

Kristine har bedt om tilbud på robotklipning af dige siderne med henblik på vedligehold i 2025. 

 

 

  

 


